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PROTOKOLL

Regelkommittémote via Teams

Tid

Ledamoter

§1.

§ 2.

Onsdagen den 21 april 2021 kl. 20.00 - ca 21.00

Narvarande

Lars Hornell (LH), ordférande

Ola Welander (OW), vice ordférande
Klas Bengtsson (KB)

Goran Hermes (GH)

Krister Johansson (KJ)

Anders Jonsson (A])

Birgitta Ljung (BL),

Christina Rodman (ChR)

Kerstin Rydstrom (KR)

Thomas Waldenstedt (TW)

Claes Gronberg (CG) adj. SGF handl och sekr

Motet oppnas
LH forklarade motet 6ppnat och halsade alla vilkomna.
Forslaget till dagordning faststélldes och CG utsags till sekreterare.

Motet behandlar bara en fraga och den redovisas i §2.

R&A Clarifications 4/2021

R&A har i sina klargérande som offentliggjordes den 7 april 2021 gjort
tillagg till tva tolkningar under Regel 3.3b. Dessa tillagg ger det nationella
forbundet mojligheten att inratta bestimmelser som dndrar det som star i
sjalva tolkningarna.

Beslots att inte infora bestimmelsen rorande Tolkning 3.3b(4)/1, utan lata
den tolkningen vara oférandrad. Det innebar i praktiken att det dven i
fortsattning ar spelhandicapen, som spelaren maste ange pa sitt scorekort i
en netto slagspelstavling.



Beslots att infora bestammelsen rorande Tolkning 3.3b(4)/2.

Regel 3.3b(4):

1. Tolkning 3.3b(4)/1 — Nationellt foirbund far faststilla innebérden av “handicap™
spelare miste ange pa scorekort.

Fram till att annat meddelas, kan ett nationellt forbund (auktoriserat firbund som det defimierats 1
Handicapregler) infora en bestimmelse som faststiller den handicap som spelare maste ange pa sina
scorekort 1 en netto slagspelstivling.

Denna handicap behéver inte vara den handicap som beskrivs 1 Tolkning 3 3b(4)/1, vilket
spelhandicapen (som det definieras 1 Handicapregler).

Alternativen for den nationella organisationen ir den exakta handicapen, spelhandicapen eller det
Justerade spelhandicapen..

Om ingen bestimmelse infors av den nationella organisationen, dr spelhandicapen den handicap
som spelaren miste ange pa scorekortet, 1 enlighet med Tolkning 3 3b(4)/1.

(Tillagd 4/2021)

SGF har beslutat att INTE infora denna bestimmelse.

2. Tolkning 3.3b(4)/2 — Spelare kan undantas frin plikt nir kommittee tillhandahaller
ett scorekort med en felaktig handicap.

Fram till att annat meddelas, kan ett nationellt forbund (auktoriserat firbund som det defimerats 1
Handicapregler) infora en bestimmelse som dndrar villkoren 1 Tolkning 3 3b(4)/2.

Med en sadan bestimmelse pi plats, innebér det att om en kommutté forser en spelare med ett
scorekort som innehaller den felaktiga handicapen och felet inte rittats till innan spelaren limnar in
scorekortet, ska detta hanteras som ett admimistrativi misstag av kommittén.

Detta innebir att spelaren inte far plikt om den felaktiga handicapen pa det inlimnade scorekortet dr
den handicap som tillhandahillits av kommittén.

Det finns ingen tidsgrins for att ritta till misstaget.

(Tillagd 4/2021)

SGF har beslutat att infora denna bestimmelse.

Uppdrogs at CG att se till att detta kommunicera i SGF Nytt, via mail till alla
klubbars regel- och handicapansvariga samt till alla Forbundsdomare.

§ 3. LH avslutade motet.

Stockholm den 21 april 2021 Justeras

i 5 A,

Claes Grﬁp/bérg / ars Hoérnell




